
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 11. februar 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 204
I ministerens svar på FLF alm. del – spørgsmål 136 om, hvorvidt indførelsen
af FKA i dansk fiskeri kan siges at have reduceret discard, skriver ministeren,
at discard af torsk i Nordsøen er faldet betragteligt siden 2007, mens discard i
Skagerrak ikke har vist samme positive udvikling. Vil ministeren venligst op-
lyse, om der stadig er grundlag for at sige, at ny regulering har ført til en re-
duktion af discard i dansk fiskeri for de fire farvande Nordsøen, Skagerrak,
vestlige Østersø samt Kattegat for alle de arter, der er omfattet af FKA?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Clausen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Per.Clausen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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